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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2017      § 60-70 
 

Tid: Tisdagen den 16 maj 2017  kl. 17.30 – 17:36 

Plats: Drätselsalen, stadshuset 

 

Justerat : 2017-05-18 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S)  Tjänstgörande ersättare   

Daniel Gustafsson (MP)  Tjänstgörande ersättare  

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare, Lennart Öström administratör samt Marie Norrberg registrator 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Alexander Lindholm (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 68 

Revisionens granskning av investeringsbidrag och idrottsbonus                                      
Dnr 01.04/435/2017 

 

 

BESLUT 
 

1. Som yttrande över rapporten hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

 
 

 

Ärendet 

 

Idrottsnämnden ska till stadsrevisionen lämna ett särskilt yttrande om hur nämnden ska 

hantera de brister i den interna kontrollen som stadsrevisionen noterat i granskningen av 

hanteringen av investeringsbidrag och idrottsbonus till föreningar. Stadsrevisionen bedömer 

att den interna kontrollen inte är helt tillräcklig vad avser förvaltningens följsamhet mot 

reglerna för investeringsbidrag och idrottsbonus samt uppföljningen av dessa bidrag. 

 

Idrottsförvaltningen har startat en större översyn av bidragsreglerna, bland annat för att skapa 

tydligare regler och underlätta uppföljning och kontroll. För idrottsbonusprojekt ska 

förvaltningen bland annat införa verksamhetskontroller vilket även ska gälla andra 

bidragsformer. För investeringsbidrag har förvaltningen infört regeln att förening ska ha 

begärt minst tre offerter på arbete som det söks bidrag för. I reglerna beskrivs nu också hur 

föreningar ska utföra seriositetskontroll av levererande företag. I reglerna om 

investeringsbidrag ska också ingå en verksamhetskontroll, en form av slutbesiktning, i 

samband med slutredovisningen av en investering. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 

 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (L) Mikael Valier (KD) samt Matthias Mellgren (C) lämnar sär-

skilt uttalande enligt följande:  

 
Stockholms stads revisorer har riktat skarp kritik mot idrottsnämnden för  brister i den interna 

kontrollen som noterats i granskningen av hanteringen av investeringsbidrag och idrottsbonus 

till föreningar för 2016. Flertalet av de ansökningar som revisionskontoret granskade för 

idrottsbonus var ofullständiga. Revisorerna har även konstaterat att nämnden brustit avseende 

direktupphandling och föreningsbidrag. Nämnden har inte uppfyllt krav i LOU på 

dokumentationsplikt för direktupphandlingar över 100 tkr. Granskningen av föreningsbidrag 

visar bland annat att bidrag utbetalats utifrån ofullständiga ansökningar. 

Förvaltningen lämnar i detta ärende ett särskilt yttrande om hur nämnden ska hantera de 

brister i den interna kontrollen som stadsrevisionen noterat i granskningen av hanteringen av 

investeringsbidrag och idrottsbonus till föreningar. Det är en olycklig historia men 

förvaltningen svarar bra och vi hoppas att detta innebär att de problem och brister som 

uppstått kommer att undvikas i framtiden. Efter att detta rättas till behöver nämnden titta 

vidare på och granska alla fördyrade projekt som i sin förlängning riskerar leda till större 

hallbrist. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


